

## ***RINGKESAN***

**Tri Suryani, 2020. Aplikasi Kelas Google Dina Diajar Online Salami Periode kovid 19 Pikeun Ningkatkeun Hasil Diajar Murid Dina Bahan Jaringan Pepelakan. Panasehat kuring Dr. Cartonno, M.Pd., M.T Sareng Penasehat Kadua Mimi Halimah, S.Pd., M.Si**

Panilitian ieu dilakukeun dumasar kana kasang tukang hasil diajar handap anu dicandak ku murid, nyaeta 63, sedengkeun kriteria ketuntasan diajar dina mata pelajaran biologi di sakolah nyaeta 77. Selaku tambahan, salami pandemi COVID-19, sadaya kagiatan diajar ngan tiasa dilaksanakeun di bumi anu nyababkeun proses diajar dialihkeun online. Pembelajaran online dina pangajaran ieu ngagunakeun aplikasi kelas google. Tujuan tina penelitian ieu nyaeta pikeun ngabuktikeun paningkatan hasil diajar siswa dina materi jaringan tutuwuhan ku ngalaksanakeun aplikasi kelas google dina diajar online di Covid 19. Metode panilitian anu diusulkeun nyaeta desain pre-eksperimen sareng desain kelompok one pretest-posttest anu ngaliatkeun hiji kelas eksperimen kapili ku sampling purposive. Tina hasil panilitian ieu, dipendakan yen nilai rata-rata pretest nyaeta 55,23 sareng rata-rata posttest nyaeta 81,16. Hasil perhitungan uji-t nganggi tes dipasangkeun nunjukkeun aya beda anu signifikan antara pretest sareng posttest kalayan hasil sig. (2-tailed) 0,000, anu hartosna eta langkung alit tibatan tingkat signifikan 0,05. Salaku tambahan, hasil itungan nilai gain kening rata-rata 0,57 dina kategori sedeng. Tina hasil pretest, posttest, t-test sareng n-gain, oge dirojong ku hasil analisis lemar abservasi anu nunjukkeun yen pelaksanaan pembelajaran online ngagunakeun aplikasi kelas google epektip pisan, sakumaha dibuktikeun ku rata-rata sadaya kagiatan diajar aju dilakukeun ku siswa 84,44%. Angket anu nunjukkeun ampir sadaya murid nunjukkeun respon positip kana pembelajaran anu dilaksanakeun. Hasil tina panilitian ieu nunjukkeun paningkatan hasil diajar murid kana bahan jaringan pepelakan saatos diajar dilaksanakeun nganggo aplikasi kelas google dina diajar online di Covid 19.

**Sanggem Konci: Kelas Google, Diajar Online, Hasil Diajar, Jaringan Tutuwuhan**